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Pels resultats electorals, l'ascens de l'ADEPAF,... 

El ple de Figueres serví perquè 
uns i altres es felicitessin 

Quiosc de 
rONGEa 
Figueres 
FIGUERES.— La capital em
pordanesa comptarà a partir 
d'ara amb un quiosc per a la 
venda de cupons de l'Orga
nització Nacional de Cecs. 
Aquest quiosc de l'ONCE ha 
estat autoritzat per la comis
sió municipal permanent de, 
l'Ajuntament de Figueres i 
s'instal.larà al carrer Camafto 
a pocs metres de la Rambla. 

Instal·len un 
nou locutori 
de telèfons 
FIGUERES.- Després d'al
guns anys en què Figueres es 
quedà sense locutori públic 
de telèfons, ara l'Ajuntament 
ha autoritzat a la Companyia 
Telefònica per tal que n'ins-
,tal.li un a la plaça del Sol, vo
ra de l'edifici de Correus, la 
central de la policia local i 
l'oficina municipal d'informa
ció. 

MIFAS vol 
que Jio hi hagi 
limitacions 
d'aparcament 
FIGUERES.- Els minusvàlids 
de la capital de l'Alt Empordà 
s'han adreçat al batlle de Fi
gueres per tal que els conce
deixi una acreditaciò a fi que 
els membres de la MIFAS pu
guin estacionar els seus vehi
cles al centre de la ciutat sen
se cap problema, i en llocs 
que els permeti desplaçar-se 
a les zones de vianants. 

FIGUERES (De la nostra Redacció).— El Ple municipal 
d'ahir a l 'Ajuntament de Figueres va ser una sessió de 
felicitacions: als nous diputats, al partit guanyador de les 
eleccions, a la policia local i a les noies de l'ADEPAF. Al 
marge de l'intercanvi de felicitacions entre ei batlle i dife
rents regidors, la sessió ordinària del mes d'abril va ser 
un Ple de tràmit, sense afers gaire importants. 

A la sessió d'ahir a l'Ajunta
ment es notava la veu cansada 
dels regidors que havien passat 
la nit pendents dels resultats 
electorals o celebrant la victòria. 
Aquest ambient de cansament 
va fer que el Ple passés sense 
gaire problemes ni polèmica de 
cap mena, fora de petites mati
sacions i aclariments. 

Per altra banda, a l'Ajunta
ment de Figueres el resultat elec
toral d'aquestes autonòmiques, i 
en concret l'assoliment de més 
del 50% dels vots de Figueres 
per la coalició de CiU, represen
ta, segons diferents comentaris, 
un suport important per a la ges
tió que porta a terme el batlle de 
CiU, Maria Lorca, al front de 
l'equip de govern. 

En el Ple s'aprovà concedir 
una gratificació al funcionari Mà
rius Díaz i contractar diferent 
personal en règim administratiu i 
laboral. També es varen aprovar 
gratificacions per a diferents 
funcionaris de la casa de la vila. 

S'aprovà la recepció dels ser
veis públics de la urbanització 
«Arpa». Aquesta urbanització 
havia tingut diferents proble
mes, denunciats eh repetides 
ocasions pels veïns. El tinent 
d'alcalde d'Hisenda presentà el 
dictamen sobre l'adquisició 
d'uns terrenys per a l'ampliació 
de l'institut Alexandre Deulofeu, 

que fou aprovat per unanimitat. 
En aquesta sessió es varen do
nar a conèixer i s'aprovaren els 
comptes de la comissió organit
zadora dels actes de carnaval. El 
dèficit de la comissió va ser de 
182.198 pessetes. 

En rinforme escrit que el batlle 
fa cada mes sobre les activitats 
portades a terme per l'alcaldia, 
es parla de les audiències que ha 
concedit a les associacions de 
veïns del Poblenou i als repre
sentants de la comunitat gitana. 

Emili Pallach, en primer terme, va rebre les felicitacions de IVlarià Lorca per 
haver estat elegit diputat. 

Agraïments a tort i a dret 
• «Abans d'iniciar aquesta sessió ordinària, vull fe
licitar el nostre company de consistori Emili Pallach 
per haver sortit elegit diputat ai Parlament de Cata
lunya, per la circumscripció de Girona, en les elec
cions celebrades ahir», va dir Marià Lorca només 
d'obrir la sessió del ple municipal. 

• Lorca també va voler felicitar tots els empordane
sos que han estat elegits en la darrera jornada elec
toral, fent un prec de col·laboració i de defensa dels 
interessos «de la nostra ciutat i rodalia», i afegí Lor
ca «entenc que uns i altres hem d'extremar els lli
gams de col·laboració en tot allò que signifiqui un 
bé per a Figueres i els flguerencs». 

• Emili Pallach, en acabar la sessió, va dir «agraïm 
les felicitacions rebudes i manifesto que farem el 

possible des del Parlament per col·laborar amb el 
batlle i els companys de consistori». 

• Josep Bartolomé, tinent d'alcalde de Governació, 
no es va poder estar i també va expressar la seva 
felicitació: «Demano que consti en acta el nostre 
agraïment a Jaume Éstarriol per la seva tasca en la 
jornada electoral d'ahir, com a responsable de 
l'àrea de seguretat ciutadana i que es trameti una 
felicitació del consistori al cap de la policia local, 
Francesc Rojo, i a tots els guàrdies». També Barto
lomé felicità el secretari i el personal de l'Ajunta
ment que havia treballat en la jornada electoral. 

• El batlle Lorca al final de la sessió indicà: «En nom 
de la Corporació hem de felicitar també les noies de 
l'Adepaf, pel seu èxit obtingut». 

Avui, el dibuix i la pintura seran protagonistes 

Inauguracions a les fires i festes figuerenques 
FIGUERES (De la nostra Redac
ció).^ Les reformes de les ofici
nes de la planta baixa de la Casa 
de la Vila de Figueres varen ser 
inaugurades ahir a les onze del 
matí pel batlle Marià Lorca i el ti
nent d'alcalde Josep Bartolomé. 

Josep BartoJomé manifestà que 
amb aquesta reforma hi haurà 
una gran funcionalitat i millora 
dels serveis municipals cara al 
públic. A l'acte no hi va assistir 
cap regidor socialista, «Perquè 
no hi estem convidats», mani
festà un portaveu d'aquest grup 
municipal. 

En el marc dels actes de les fi
res ahir es va fer a l'Ajuntament 
un acte de recepció de l'equip de 
bàsquet de l'Adepaf, que ha ob
tingut una gran victòria aquests 
darrers dies. A la Llar del pensio
nista també es varen celebrar di
ferents actes festius í a l'envelat 
de fires actuà el conjunt Huapa-
cha Combo. Per avui, dia gros, 
d'aquestes fires, hi ha programa-
darla Fira del dibuix i la pintura 
que se celebrarà al llarg de tot el 
dia a la Rambla i en la qual s'es-
per^ gran participació d'artistes i 
pintors de totes les comarques. 

Judit Jofre Company, que fou 
escollida com a Pubilla de l'Em
pordà, en un acte celebrat a l'en
velat dissabte passat, serà la rei
na de les Fires i Festes de la San
ta Creu, i presidirà tots els actes 
oficials, conjuntament amb les 
autoritats de Figueres. 

La pubilla de l'Empordà d'enguany, Judit Jofre Company, va ser escollida a 
l'envelat entre deu noies. Judit era la representant del Far d'Empordà. 

(Foto: Miquel R.) 

Lorca, Concepció Ferrer I Del Pozo, varen recórrer totes les atraccions del 
clos de Fires, així com els diferents estands comercials i industrials.(Foto: 

MiqueiR.) , 

El cap del protocol, Joan Cases, i el cap de la policia local Francesc Rojo 
col·laboren en l'organització de les Fires d'enguany 

La gentada que omplí amb els gegants de la Rambla de Figueres el dia de la 
inauguració de les Fires, pot quedar petita amb la participació que s'espera 

avui a la Fira del Dibuix i la Pintura (Foto: Miquel R.) 
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